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Vedoucí kolotoče Čvn 26, 2024

Zapomeňte na Rusko! Skutečnou hrozbu pro Ameriku
představuje Izrael a izraelská lobby! Většina válek za
posledních 50 let vypukla na základě lží médií, která
přetiskovala vládní propagandy! Dva děsivé konceptuální
výroky, které dostaly Juliana Assange do věznice
Belmarsh na více než 5 let! A mise NATO na Ukrajině bude!

aeronet.news/zapomente-na-rusko-skutecnou-hrozbu-pro-ameriku-predstavuje-izrael-a-izraelska-lobby-vetsina-valek-za-
poslednich-50-let-vypukla-na-zaklade-lzi-medii-ktera-pretiskovala-vladni-propagandy

Zapomeňte na Rusko! Skutečnou hrozbu pro Ameriku představuje Izrael a izraelská
lobby! Většina válek za posledních 50 let vypukla na základě lží médií, která přetiskovala
vládní propagandy! Dva děsivé konceptuální výroky, které dostaly Juliana Assange do
věznice Belmarsh na více než 5 let! A mise NATO na Ukrajině bude!

Julian Assange to dokázal a je konečně na svobodě! Dohoda s
americkým ministerstvem spravedlnosti byla naplněna, když americký
soudce na ostrově Saipan postupoval podle dohody, přijal Assangeovo
přiznání ke špionáži v jednom bodě obžaloby, soud uznal dobu, kterou si
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Assange odseděl v londýnské věznici Belmarsh a po skončení jednání
byl australský aktivista propuštěn od soudu jako svobodný člověk. Záhy
poté Julian Assange nasedl na letadlo a odletěl domů do Austrálie.
Prakticky 12 let trvající sága je tak u konce a v podstatě jde o happy end
a námět na hollywoodský film.

Jenže za celou kauzou se táhne hrozivý a děsivý vzkaz, jehož stopy
vedou opět ke světovému sionismu, který je hlavním řídicím procesem
nad zeměmi tzv. kolektivního Západu. Julian Assange se totiž stal

https://aeronet.news/wp-content/uploads/AssangeForgetIsrael.jpg


3/12

nepřítelem sionistických struktur poté, co ukázal na Izrael jako hlavní
hnízdo zla, které ohrožuje USA.

Jeho výrok “Zapomeňte na Rusko! Skutečnou hrozbu Americe
představuje Izrael a izraelská lobby!“ v podstatě znamenal vyhlášení
války jednak Izraeli v konceptuální rovině, ale rovněž světovým sionistům
v Londýně. A právě proto byl Assange umístěn do neblaze proslulé
londýnské věznice Belmarsh, která je určena pro nejtěžší zločince, kteří
spáchali několikanásobné a sériové vraždy, zločiny proti lidskosti a
rovněž terorismus. Belmarsh je pro Brity totéž, co věznice Mírov v
českém pojetí.

Assange byl držen jako pouhý obviněný ve vazbě v nejtěžším britském kriminále

Ovšem na rozdíl od Mírova, minimálně tak, jako jej popisuje bývalý vězeň
Jiří Kájínek, je Belmarsh koncipován podle vzoru amerického Supermax
vězení, kde jsou vězni držení v celách o rozměrech 2×3 metry po dobu
23 hodin denně. Belmarsh je podle britských novinářů ale horší v tom, že
samotky jsou ještě menší než americké Supermaxy. V Belmarshi jsou
cely 1×3 a 1×5 metrů, dále 1,8 x 5 metrů a několik dalších variací.
Assange byl více než 3 roky držen v maličké cele o rozměrech
přibližně 1×3 metry [1], ale po protestu lékařů a lidskoprávních
organizací byl poté přesunut do o něco větší cely.

https://href.li/?https://artistsforassange.org/belmarsh-live/
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Věrná reprodukce Assangeovy cely, ve které byl více než 3,5 roku z celkem více
než 5 let věznění
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Tyto drakonické podmínky měly za úkol Juliana Assange zlomit, a to
přesto, že nebyl trestancem, ale pouze vazebně stíhanou osobou.
Všechny protesty proti držení Assange v londýnském “Mírově” byly soudy
zamítnuty, britské úřady tvrdily, že v jiném vězení by hrozil útěk.
Američané oficiálně usilovali o Assangeovo vydání do USA, ale čím dál
tím více novinářů v USA i v Rusku začíná mít pocit a podezření, že to
bylo přesně obráceně.

Že ve skutečnosti USA nechtěly z Assange udělat mučedníka, který by
stanul před americkým soudem a tam by dostal doživotí, anebo by nedej
Bože v americkém vězení dokonce zemřel. A je prý podle novinářů
docela pravděpodobné, že Assangeovo zdraví je už natolik podlomeno,
že byl z Belmarshe propuštěn právě v obavách, aby tam neumřel a nestal
se mučedníkem.

VIDEO: Většina válek za posledních 50 let propukla na základě lží médií

Ovšem s touto teorií moc nesouhlasím, protože Assange v Belmarshi
velmi znatelně přibral na váze, což ukazuje na dobré zdraví. Projevem
závažné nemoci je vždycky úbytek tělesné váhy, což u Assange není
patrné. Proto mnohem pravděpodobnějším důvodem propuštění je, že
jeho odstrašující případ posloužil účelu.

A hlavně dostatečně vyděsil případné další novináře, kteří by chtěli
publikovat uniklé americké dokumenty, a rovněž jeho propuštění pomůže
reputaci Joea Bidena před volbami v USA. Na rozdíl od Donalda Trumpa
se totiž Joe Biden vyjádřil [2] již před pár měsíci, že Julian Assange
by se mohl vyhnout dalšímu vězení a mohl by být propuštěn.
Australská televize Sky News dokonce narovinu uvedla [3], že propuštění
Juliana Assange je “politickým trikem” Bidenovy administrativy před
volbami v USA na podzim.

Je to v podstatě přesně tak, jak už jsem napsal včera [4]. Julian Assange
má posloužit Joeu Bidenovi k volebním preferencím u nerozhodnutých
voličů v USA, kteří jsou největšími zastánci Juliana Assange ze všech

https://href.li/?https://edition.cnn.com/2024/06/24/politics/julian-assange-plea-deal-biden-administration/index.html
https://href.li/?https://www.facebook.com/SkyNewsAustralia/videos/3303274316646447/
https://aeronet.news/julian-assange-byl-po-1901-dnech-propusten-z-londynske-veznice-belmarsh-a-odletel-do-australie-vymenou-za-dohodu-s-americkym-hegemonem-prizna-vinu-za-spionaz-a-americky-soudce-na-saipanu-mu-udeli/
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skupin voličů v USA. Tady znovu visí otazník nad rolí Donalda Trumpa,
který Juliana Assange evidentně nesnáší, a to především za jeho proti-
izraelské výroky v minulosti

A nejen za tyto výroky. Julian Assange totiž v jednom rozhovoru prohlásil,
že většina válek za posledních 50 let propukla na základě lží médií, která
šířila propagandu vlád a přetiskovala prohlášení tiskových odborů
jednotlivých vlád. Kdyby to novináři nedělali, kdyby nešířili mezi
obyvatelstvo tyto lži, veřejnost by nikdy nesouhlasila s válkami. Veřejnost
totiž do většiny válek za posledních 50 let byla vmanipulována na
základě lží médií.

Assange: Největší hrozbu pro USA nepředstavuje Rusko ale Izrael!

Julian Assange ale nedodal a neupřesnil, kdo tato média vlastní.
Všechna světová média, tedy mluvíme o tzv. korporátních médiích, za
kterými stojí oligarchové, fondy, kapitáni průmyslu, miliardáři, různí
Bakalové, Sórošové a další, ti všichni jsou napojeni na finanční a
bankovní struktury Domu Rothschild a na struktury světového sionismu,
jehož výkladní, ale silně zapáchající a krví palestinského lidu zbrocenou
skříní je stát Izrael.

Proto všechna média mainstreamu a korporátních médií, naprosto
všechna, bez jediné výjimky, poklonkují před sionistickým Izraelem! A
nejen média. Dokonce i parlamenty, poslanecké sněmovny, mezinárodní
organizace atd. A tím je to dané! A co je to Izrael? Nacismem
zapáchající výloha Domu Rothschild na Blízkém Východě. Není bez
překvapení, že skutečně sám Lord Rothschild veřejně prohlásil [5], že
jeho rodina stojí za vznikem Izraele, což je historicky a faktograficky
doložené tzv. Balfourovou deklarací.

https://href.li/?https://www.youtube.com/watch?v=lUpZT5hEh8Q
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Tohle provedl Israel s pobřežím v pásmu Gazy. Představte si, kdyby toto provedlo
Rusko na Ukrajině, jaký řev by se táhl ze západních médií

https://aeronet.news/wp-content/uploads/NorthGazaLeveling.jpg
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Nemůžete se potom divit, že když Julian Assange prohlásil, že to není
Rusko, které představuje hrozbu pro USA, ale Izrael a izraelská lobby,
tak najednou skončí jako neodsouzený člověk, jakou pouze vazebně
stíhaná osoba, v nejtěžším britském vězení pro vrahy a psychopaty, kde
prožije dva roky na 3 metrech čtverečních a další 2 roky v něčem, co je
jen asi o 2 nebo 3 metry čtvereční větší. Assange si totiž dovolil odhalit
zlo v podobě Izraele a jeho sionismu, který ovládá a manipuluje
americkým kongresem, americkou vládou, Bílým domem a veškerými
velkými korporátními médii.

Není dovoleno dotknout se Izraele! Je dovoleno mlátit Rusy a zabíjet jejich děti!

A to, že za posledních 50 let většina válek vypukla na základě lží médií,
která přetiskovala válečnou propagandu z tiskových odborů vlád, to je
pouze potvrzení, že tato média jsou pod plnou kontrolou sionistických
procesů řízení. Když Izrael vyhladí a vyvraždí v Gaze už 38 000 lidí, z
toho 15 000 dětí, když je zraněno skoro 90 000 lidí a dalších 10 000
lidí neznámo kam zmizelo [6], tak celý kolektivní Západ mlčí a nikdo
si nedovolí ani pípnout proti Izraeli.

Nikdo si nedovolí uvalit sankce na Izrael za palestinskou genocidu v
Gaze. Uvalovat sankce, to je dovoleno pouze na nepřítele Domu Sion,
tedy na ruský Chabad, jeho Moskevské kanceláře, které jsou ve válce s
těmi Londýnskými, prostě sankce na ruské chasidské dominium známé
po rozpadu gosudariátu (SSSR) jako “Ruská federace“. Níže je video a
následky útoku českými raketomety RM-70 Vampire na Belgorod v
Rusku.

Video přehrávač

https://href.li/?https://www.aljazeera.com/news/longform/2023/10/9/israel-hamas-war-in-maps-and-charts-live-tracker
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Ano, na Rusko pod kontrolou chasidsko-aškenázských struktur, na ně a
na jejich majetky v Rusku je dovoleno z Londýna uvalovat sankce. Ale
nikoliv na výkladní skříň sionistů, nikoliv na Izrael! A tím je to dané! Mučili
Assange celých 5 let, protože odhalil vliv Izraele na USA a rovněž odhalil
funkci korporátních médií, jejichž vlastnické a mocenské struktury končí
rovněž v Londýně.

Proto Izrael může beztrestně vyhlazovat Palestince v Gaze, ale ruští
mužici a Moskevské kanceláře, nejbohatší kanceláře na světě, nesmí
bojovat za nic a nikde, ani za ochranu vlastní krve na Ukrajině. Takto jsou
nastavena pravidla toho, čemu se sice říká Pax Americana, ale ve
skutečnosti jde o Pax Israelica, tedy svět podle Izraele.

Slovensko a Maďarsko nebudou NATO bránit v zatažení Evropy do války s Ruskem… to je vtip?

A nejhorší na tom je, že média nám servírují další a další lži o údajné
ruské agresi, což má vést v červenci na summitu NATO ve
Washingtonu ke schválení mise NATO na Ukrajině, která by měla
zahrnovat výcvik ukrajinských vojáků na Ukrajině za účastí

0:00 / 0:58
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instruktorů NATO. Má to být první krok v rámci klasické salámové
metody. Nejprve instruktoři, později opraváři vojenské techniky, později
jednotky PVO obrany na ochranu těch opravářů a vojáků, až nakonec
dojde k nasunutí bojových skupin NATO na Ukrajinu. Klasická metoda
postupného pouštění ventilu, pomaličku, více a více, až se místnost
napustí plynem a nikdo to nepřežije. A co je podstatné?

Peter Pellegrini a Petr Pavel v Praze na Pražském hradě

No přece to, že slovenský prezident Peter Pellegrini při návštěvě ČR
uvedl [7], že Slovensko se zachová stejně jako Maďarsko a nebude
blokovat misi NATO na Ukrajině. Když si to odhlasují všichni členové,
Budapešť a Bratislava jim v tom nebudou bránit, ale Slovensko a ani
Maďarsko žádné své vojáky na Ukrajinu nepošlou. Obě země zůstanou
nezúčastněny. Otázkou bude, co se stane, až dojde ke kontaktu ruské a
polské armády a dojde k vojenské bitvě mezi oběma formacemi.

Odpor proti válce je buď autentický, anebo jen symbolický

https://aeronet.news/wp-content/uploads/PellegriniPavelPraha.jpg
https://href.li/?https://www.infovojna.bz/article/video-slovensko-podla-prezidenta-pellegriniho-nebude-na-summite-nato-blokovat-ziadne-rozhodnutia
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Co se stane, jestli Rusové nasypou na polská překladiště zbraní na
letištích v Polsku rakety? Co se stane, pokud Polsko požádá o kolektivní
pomoc? Zůstanou Bratislava a Varšava stranou? Nezůstanou! Tomu
nevěřte! Odpor proti válce mi nepřipadá ani u slovenské a ani u
maďarské vlády dostatečně autentický a dostatečně uvěřitelný. Odpor
proti válce je totiž buď autentický, anebo jen symbolický. A obávám
se, že až nějaké země NATO začnou křičet o pomoc, že z toho
symbolického odporu politiků v Blavě a v Pešti proti válce moc
nezůstane. Ale třeba se mýlím, třeba se dočkáme překlopení obou
státníků ze symboliky do autenticity. Naděje umírá totiž poslední, jako v
každé válce.

Robert Fico a Viktor Orbán – zatím jenom symboličtí odpůrci proti válce na Ukrajině

Ta symbolika se totiž dobře poslouchá, dobře na ní slyší voliči, ale když v
reálu obě země dál vyzbrojují Ukrajinu produkcí soukromých zbrojovek,
tak slova o míru v konceptuální rovině dříve či později ztratí svůj účinek.
Odpor proti válce je jako sex. Buď to děláte autenticky, anebo to
jenom předstíráte. Jak dlouho lze předstírat odpor proti válce před voliči,
to si netroufám odhadovat.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/FicoOrbanHandshake.jpg
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Ovšem ve chvíli, kdy dojde na lámání chleba a k aktivaci článku 5,
symbolika odporu proti válce skončí. A tam uvidíte, jestli půjde celé
NATO do války s Ruskem, anebo dvě země začnou dělat autentickou
protiválečnou politiku. Ne válce za žádných podmínek znamená ne
dodávkám zbraní z jakýchkoliv zdrojů, i těch soukromých! A tento postoj
zatím nevidíme ani u Orbána, ani u Fica. Zatím jde jenom o symboliku
odporu proti válce.

-VK-

Šéfredaktor AE News

S námi čtete, s námi objevujete… na výročí 30. června již 10 let! Vydržíme s Vaší podporou i dalších 10
roků?

Vážení čtenáři Aeronetu, pokud se vám líbí naše investigativní
žurnalistika a komplexní analýzy, které pro Vás už 10. rokem děláme,
pokud se vám líbí naše články, videa, překlady videí a pravidelné páteční
pořady na SVCS, a chcete-li, abychom vám i nadále mohli přinášet nové
informace a politické analýzy a komentáře, přispějte prosím jakoukoliv
sumou v závěru tohoto měsíce na naší obvyklé darovací stránce zde, ale
pouze v případě, že si to můžete dovolit, tedy podle svých možností.

Každý příspěvek má smysl, každý se počítá, malý i velký. Zatím jsme
vysbírali jen cca. 94% z cílové sumy a do konce měsíce zbývají 4
dny. Přispět můžete bankovním převodem, PayPalem, kryptoměnami
Bitcoin, Bitcoin Cash, Ethereum a Monero, a poštovní složenkou na účet.
Naše práce může pokračovat jedině s Vaší podporou, jinak to není
možné a nemělo by to ani smysl, protože podpora musí být
oboustranná. Náš server je tu již 10 let pro vás. Za Vaši podporu a
pomoc předem děkujeme!
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